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Abstract (en)
A straight rigid bar (4) extends between a first construction component (1) and a rigid connector (5) secured to a second component (2). The
connector includes an anchor block (7,8) with a central aperture through which the bar passes, the aperture being shaped with outwardly-tapering
end portions (7a,8a) which receive tapering anchoring jaws (9,10). A pair of end stop plates (15,16) are secured to either end of the anchor block,
such that the bar passes freely through their central apertures. The anchor block and stop plates form an axially mobile assembly relative to the
jaws. The inner end of the anchor block assembly is secured to either the cylinder (20) or piston (19) portion of a shock absorbing assembly.
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Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de transmission d'efforts comportant une barre (4) fixée à une partie (1) d'un ouvrage de génie civil, un bloc
d'ancrage (8) fixé à une autre partie de l'ouvrage et présentant un passage central bitronconique traversé par la barre, un mors tronconique
d'ancrage (9, 10) disposé à chaque extrémité du passage central pour pouvoir ancrer la barre respectivement dans deux sens opposés, un
équipage axialement flottant constitué par deux butées ajourées (15, 16) disposées de part et d'autre du bloc et par des pots cylindriques (20)
entourant la barre et reliant les butées, et des tiges (18) solidaires de pistons (19) qui coulissent dans ces pots avec interposition d'un matériau
incompressible lentment déformable, lesdites tiges étant solidarisées avec la barre par un palonnier (21). <IMAGE>
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